

9.30pm, 5.10.2024
Siaran Media

DATO' IR. PATHMANATHAN K.
CEO, PBAHB dan PBAPP.

**SALURAN PAIP PECAH: NORMALISASI BEKALAN AIR DI SEBERANG PERAI
DIJADUALKAN SEMULA KE 12.00 TENGAH HARI, AHAD, 6.10.2024.**

- **Bahagian saluran paip air terawat 1.2m di Jalan Pengkalan Tambang (berhampiran Loji Rawatan Air Sungai Dua) pecah 8.00pm hari ini.**
- **PBAPP bekerja semalaman untuk membaiki saluran paip.**
- **Normalisasi bekalan air di Seberang Perai dijadualkan semula hingga 12 tengah hari, Ahad, 6.10.2024.**

PULAU PINANG, Sabtu, 5.10.2024, 9.30 malam : PBAPP sedang berusaha untuk membaiki bahagian saluran paip utama 1.2m di Jalan Pengkalan Tambang berhampiran Loji Rawatan Air Sungai Dua malam ini dan pada awal pagi esok.

Bahagian saluran paip di Seberang Perai Utara (SPU) didapati bocor berhampiran pemasangan injap utama. Ia pecah apabila kakitangan PBAPP berusaha untuk meminimumkan kebocoran dengan mengetatkan *bolt* pada pemasangan pada 8.00 malam hari ini.

Bahagian saluran paip pecah ini adalah sebahagian daripada saluran paip air terawat sepanjang 1.2m menuju ke bahagian saluran paip baharu yang disambungkan di hadapan Politeknik Permatang Pauh di Seberang Perai Tengah (SPT) hari ini.

Oleh itu, PBAPP tidak dapat mengepam air dari Loji Rawatan Air Sungai Dua ke Permatang Pauh tanpa membaiki bahagian saluran paip Jalan Pengkalan Tambang yang pecah. Kerja-kerja pembaikan kecemasan sedang dijalankan.

Normalisasi bekalan air di Seberang Perai dijadualkan semula

Disebabkan kejadian ini, PBAPP menjadualkan semula normalisasi perkhidmatan bekalan air untuk 118,000 pengguna di Seberang Perai Tengah (SPT) dan Seberang Perai Selatan (SPS) kepada: **12.00 tengah hari, Ahad, 6.10.2024.**

PBAPP memohon maaf atas segala kesulitan yang berlaku.



Kami juga memohon kefahaman pengguna yang terjejas. Kami akan memberikan maklumat terkini tentang kemajuan kerja di halaman FB PBAPP.

Terima kasih.

Dikeluarkan oleh : Syarifah Nasywa bt Syed Feisal Barakbah
Unit Komunikasi Korporat
Email : syarifah@pba.com.my